
 

 

 

 

ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VІІ скликання 
 

П Р О Т О К О Л 

 

30 травня   2019  року                    м. Черкаси                                              № 30 

 

засідання  постійної  комісії  обласної 

ради з питань освіти, науки, культури,  

молодіжної  політики  та  спорту 
 

Всього членів комісії – 6 
 

ПРИСУТНІ – 5: 

голова постійної комісії – Доманський В. М. 

секретар постійної комісії – Ковбоша О. Р. 

члени комісії: Кашко О.М., Коваленко В. М.,  Озірний О.А.     
 

ВІДСУТНІ – 1: Веретільник В.В.  
 

Запрошені : 

Зеленський М.В – начальник управління у справах сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації; 

Лашкул В. Г. – депутат обласної ради; 

Петров В.О. – начальник управління майном виконавчого апарату обласної 

ради; 

Сіренко Л. В. – директор комунального закладу "Обласна спеціалізована 

дитячо-юнацька спортивна школа олімпійського резерву" Черкаської 

обласної ради; 

Фощій  В.Г. – перший заступник голови федерації футболу Черкаської 

області. 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 1. Про хід виконання рішення Черкаської обласної ради від 18.12.2018 

№ 28-22/VIІ "Про громадську організацію "Футбольний клуб "Черкащина – 

Академія" та додаткові заходи по збереженню розвитку аматорського і 

професійного футболу в Черкаській області, збереженню команди майстрів 

Черкащини в статусі учасника Чемпіонату України серед професіональних 

команд  

Доповідає: 

Лашкул 

Володимир Григорович 

- депутат обласної ради 

 

 



Голосування за порядок денний: 

"За" - 5 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

 

1.СЛУХАЛИ: 

Доманського В.М., який зазначив, що на засіданні постійної комісії 

16.05.2019 депутатів було поінформовано про пропозицію  депутата обласної 

ради Лашкула В.Г. розглянути  питання "Про хід виконання Рішення ХХVIІІ 

сесії сьомого скликання Черкаської обласної ради № 28-22/VIІ "Про 

громадську організацію "Футбольний клуб "Черкащина – Академія" та 

додаткові заходи по збереженню команди майстрів Черкаської області в 

статусі учасника Чемпіонату України серед професійних команд". 

Відповідний проект рішення поданий до обласної ради 28.05.2019. 
 

Лашкула В.Г., який поінформував про здобутки футбольного клубу 

"Черкащина – Академія" та наголосив на необхідності співпраці футбольного 

клубу з обласною радою. Також назвав головним питанням функціонування 

команди – фінансування.  
 

Проект рішення  додається. 
 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати включити до порядку денного тридцятої сесії 

обласної ради питання  "Про хід виконання рішення Черкаської обласної 

ради від 18.12.2018 № 28-22/VIІ "Про громадську організацію "Футбольний 

клуб "Черкащина – Академія" та додаткові заходи по збереженню розвитку 

аматорського і професійного футболу в Черкаській області, збереженню 

команди майстрів Черкащини в статусі учасника Чемпіонату України серед 

професіональних команд". 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утрималось" - 1; "Не голосувало" - 0. 

 

 
 

Голова постійної комісії                                                           В. Доманський 

 

 

Секретар  постійної  комісії                                                     О. Ковбоша 


